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Od prosince 2021 jsem předsedou Českého 
paralympijského výboru. V září 2024 jsem byl 
zvolen senátorem za volební obvod 
Českobudějovicko a Třeboňsko. Do vrcholné 
politiky jsem vstoupil proto, abych maximálně 
podpořil rozvoj sportu v České republice – 
parasport samozřejmě nevyjímaje. 
 
Razím motto, že „sport je jenom jeden“. 
 
Z dlouhodobého hlediska podporuji vznik 
ministerstva sportu a rovněž změnu systému 
financování českého sportu z dotačního na příspěvkový. Sportovní svazy považuji za 
hlavní nositele sportu a podporuji jejich suverenitu i autonomii. 
 
Sport vnímám také jako důležitý nástroj pro formování životních hodnot a boj proti obezitě, 
zejména u mladých lidí. V rozvoji parasportu se aktivně angažuji od roku 2005. Jsem 
zakládajícím členem Atletiky vozíčkářů a Českého paraflorbalu. 


